

## PROTOKOLL

2021-01-28

**Möte IF Vikens ungdomssektion**

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd

Tid: 17.30

Närvarande:	Magnus Wallin	(MW)	P/F10	sammankallande
	Sarah Johansson	(SJ)	P/F10	
	Peter Thorpman	(PT)	P09	
	Rudi Martinsen	(RM)	P07 / Målvaktsskolan	
	Maria Lindberg Engberg	(ML)	F08	
	Magnus Sahlin	(MS)	P08	
	Philip Palmaer	(PP)	P/F13/14	

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande

**MW** inleder mötet med att hälsa alla välkomna och bjuder på nybryggt kaffe. Dagordningen fastställs.

2. Val av sekreterare

**MS** utses till sekreterare för mötet.

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns.

4. F10/F09/P11

**SJ, RM** redogör för möte som hållits sedan sist. Målsättningen är att behålla F10-tjejerna. Man har bl.a. tittat på hur serierna ser ut. Slutsatsen från mötet är att Linus Fritzon blir ledare i F10, prövar att starta igång träningar. Träningen äger rum samtidigt med F09. Ambitionen är att få eget ett F10-lag. US ska "marknadsföra" F10-laget. Beslutas att tjejerna i P/F10 flyttas till ett eget F10, som ska startas. Tjejerna som tränar med P/F 10 tränar kvar där tills F10 kommit igång. **MW** kontaktar Linus F. Därefter bestäms datum för första träningen. P11 saknar ledare för detta år, detta behöver lösas. **MW** och **SJ** kollar med nuvarande ledare.

5. Plan- bollhallstider

**PT** informerar att schemat för konstgräset gått tillbaka till bollhallen och att seniorer och födda före 2005 tränar på konstgräset. **PT** har avbokat åtta tider.

6. Kläder, Craft  
**SJ** "hoppa" in klädgruppen. **ML** redogör för sponsoravtalet med Craft; 20 000 / år i tre år, "ska" användas till ledarkläder. Dessa är ej fördelade ännu. 575 kr kostar en ungdomsoverall inkl. tryck. Senioroverall kostar ca 650 kr. Utprovning, **ML** kollar med kansliet hur detta kan gå tillväga. Beslut att alla U-ledare ska få overall "på lån" i tre år. **PT** och (**MS**) fortsätter med inventering och inköp av matchställ.
7. Ledarfråga P05  
**MW** redogör för läget. Marcus och Myrberg är klara som ledare. Marcus ska ta kontakt med ytterligare en ledare som behövs i laget.
8. Sammandrag/seriespel, föreningspolicy  
Beslut. From det år då DFF erbjuder sammandrag i 5-5 ska laget delta. Föreningspolicy tas upp på separat möte.
- 9 Budget U-sektionen  
**PT** redogör för sitt förberedande budgetarbete och ger exempel på olika poster i budgeten. *Inkomster*. Antal barn är 323 barn enligt laget.se. Exempel på inkomster är medlemsavgifter, spelaravgifter, föreningsbidrag och LOK-stöd. *Kostnader* är t.ex. plan- och hallhyror. material t.ex. västar, koner, medicinväska, domarmaterial. Andra kostnader är bollar, matchställ, ledarkläder, domaravgifter och trivselpengar, serieavgifter, cuper, ev. milersättning, priser på avslutning och förbunds- och licensavgift.
10. Övriga frågor  
- **PT** efterfrågar lättåtkomlig ledarlista för US. **RM** ordnar digitalt utrymme för US-dokument för åtkomst av endast US.  
- **ML** tar upp frågan om stöd från SISU. Anpassat stöd i Corona-krisen kan sökas. Exempelvis stöd till utomhusträning, ändrat anläggningsbehov etc. Upp till ca 20 000. Exempelvis nya västar, tvättas oftare nu, inte dela västar mellan lag, färdighetsträning kan innebära 1 spelare = 1 boll = fler bollar behövs.  
- Osäkerhet kring handledarutbildningen. Ledare för utbildningen har slutat.  
- **RM** tar upp frågan om när Bollkul ska börja. Detta tas upp på möte om policy.
11. Nästa möte  
11/2 kl 17.30
12. Mötets avslutande  
Mötets avslutas.

Vid protokollet

justeras

Magnus Sahlin  
sekreterareMagnus Wallin  
sammankallande